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破碎机系列
CRUSHER SERIES CE 

4态

ISO 么
歹

＠ TUVRheinland IVIMA 

重型破碎机
HEAVY TYPE CRUSHER 

强力破碎机
STRONG CRUSHER 

GWPS-Z系列窒型破碎机专为满足苛刻要求及不易破碎回收材料而设计 ， 厚度在3-30mm之间。主箱体采用牢固的炟接钢结构 ， 经数
控机床恬密加工而成。主轴采用优质钢材加工而成 ， 经动 、 静平衡校验 ， 具有韧性好 、 工作中不易变形、 工作状态饶定等特点。

GWPS series heavy crushers are designed specially for the recycling material wh七h is not easy to be crushed and thickness 
3-30mm, The main box of crusher is processed by precision machine穸actly with the strong welding s tructure. The main axis is
processed with high quality s teel after verifying the balance. Good toughness, s table working s tate, low shaking are the main
features.

， 型号 投料DR寸(mm) 转子旋转辽径 主电机功率(kw) 转力数茧（件） 定刀数圭（件） 1生产能力(kg/h)
Model Feed mouth size Rotor Diameter Main motor power Moving knife Oty. Fixed knife Of:'/. Out仅八

GWPS-Z 700 I 700X700 ， <D500 22-37 6/10 4 500 

GWPS-Z 800 I 800X800 I CD600 37-75 6/10 4 600 

GWPS-Z 1000 I 1ooox1000 <D700 55寸10 10/14 4/6 800 

GWPS-Z 1200 12oox1000 <D800 90-132 10/14/18 4/6 1000 

G WPS-Z 1500j 1soox1000 <Ill 000 110-200 14/18 4/6 1200 
_._ －雪一 . ＿． -� ＿ 

GWPS·C爪刀型破碎机系列实用性广 ， 主吾用作破碎各种
软硬塑胶 ， 将不同形状的塑料破碎成粒状 ， 再回收利用。

该机型整机采用桔钢制作 ， 结构紧凑 ， 安全坚固耐用。特
殊的爪刀转子设计 ， 使冬机器在破碎料时更加轻松容易。

GWPS-C claw knife type crusher series wide app|忙abil一
ity, mainly used for crushing all kinds of soft and hard 

plastic, different types of plastic broken into granules, 
and价en recycling. This series machine is made by 
high-quality s teel and it is compact s truc如ral, safe and 
durable. Special claws blade rotor design, rn.:iking the 
machine easier to crush materials. 

型号 投料口尺寸(mm) 转子旋转直径 l 主电机功军(kw) 转刀数呈｛件） 定刀数呈（件） 生产能力(l<g/h)
M嘘l Feed m0utlil size l'lotor Diameter Mail motor oower Movilg knife Qty. Fixed knife Qty. Output 

GWPS-C 300 420><270 <D300 I 11 3x7 2x2 300-500

I GWPS-C 350 480x340 l <D350 15 3x8 2x2 350-550

GWPS-C 380 660x400 ) <D380 22 I 3x11 2x2 500-800

管材破碎机
Pipe Crusher

传统的破碎机对于破碎塑料塑料 ， 型材已经木塑型材类制品存在一定困难 ． 通
常完要较大的破碎腔来破碎回收体积较大 ， 数呈较大的材料。几乎与地面平行
的喂料斗 ， 使较长材料的喂给极为而单方便。由于机器的转子能够自动抓牢待
破材料。因此 ． 不会存在材料阻吞的恬况。

The tradtional crL1sher for crushing plastics, profiles and WPC products 
existing certain difficulties. Normally, it needs large crushing calAty to crush 
large volL111e and quantities material. Thanks to小e almost level feeding 
hop岱r, long pieces can be fed easily. Due to tl1e rotor of the machine can 
automatically grasp crushed material. Therefore, there won· t be material 
blocking. 

型号 投料口尺寸(mm) 转子有效宽度(mm) 主电机功军(kW) 转刀数呈（件）
Model Feed rr10uth size Rotor effective widthi . Main motor power 

GWPS-X300 I 150x300 300 11-22

GWPS-X400 1 240x420 400 一升l一· 22-37

1 |
＿ 24 

GWPs-x6001 300x600 600 I 45-75 5x3 

定刀数呈（件） ， 生产能力(kglh)
Fixed knife Qty. Output 

2 1- 305

2

4
 

400 

500 
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撕碎机系列
SHREDDER SERIES CE: 

斤
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` 

＠ 
TUVAheinland IVIMA 

单轴撕碎机
SINGLE-SHAFT SHREDDER 

双轴撕碎机
DOUBLE-SHAFT SHREDDER 

单轴嘶碎机适用于废1日物料的回收破碎，如：大型的实心体块状塑料、成卷薄膜、块状木材、成防纸张、成防纤维、塑料容等等

GWSS-0 shredder is mainly used to grind, crush and recycle the waste plastic. Materials suitable to be processed are: big 
solid block of plastic, film rollers, blocks of wood, packed pape「 and packed fiber, e记

回

l 
型号 动刀回转直径{mm) 转速{「pm) 电机功率(kw) 转子刀数呈(pcs.) 定刀数(pcs.) 破碎腔录大尺寸(mm)'Model Roto『swing diameter Roto『speed Motcr power心tor blade Qty. Rxed blade C1y. Chamber s亿max

GWSS-0 850 CD435 37 37 60 6 7()()X730 

GWSS心1200 CD505 37 55 81 8 8QOX1010 

GWSS-0 1500 <D505 37 75 102 10 8QQX1290 

GWSS-0 2000 CD505 37 55x55 144 14 800X1850 

本设备广泛用千印刷线路板、家电产品 、 医疗废弃物、城市生活垃圾 、 废旧轮胎等固体废弃物的回收加工的粉碎工序，由千采用了新
型整体式刀片设计，效能雨 ， 材料适应性强 ， 应用广泛。

GWSS-S series shredder is specially designed for crushing prin妃d如ring board, electrical appliance, post- consume waste, 
waste tyre in the field of recyclng industry. Different screen hole is available for different processing requrement Adopt superior 
whole body blade design, high efficiency, widely �plication. 

分出也出杞、
f,1”“”“` 

阳

I 型号 刀盘回转直径(mm) 电机功率(kw) 粉碎控尺寸(mm) I 
Model Blade swing diam改er Moler power Grinding chamber dimension I 

GWSS-S 600 <D260 11一22 45QX60Q 

GWSS千S 8()() {!)340 22·45 67QX8()() 

GWSS-S 1000 <P340 30-55 670X1000 

GWSS-S 1200 <D340 (22-30)x2sets 67Qx1200 
GWSS-S 1400 (1)400 (30-55)x2sets 71QX1400 

GWSS-S 1600 _l _ _  -<D400 __—.'. . (45-75)x2艾IS--•· ---- 71QX16()() 
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撕碎机系列
SHREDDER SERIES 

整管撕碎机
LONG PIPE SHREDDER >＞＞ ` ＞>〉 ．＞»·

GWSS-Z系列撕碎机可用于直径1200mm的PE 、 PP、PVC管材撕碎。长度达3-6m的管材直接破碎 ， 无蒂分割 ， 其转速缓慢 ， 运转平
稳 ， 各种管材放入水平的喂料槽中 ， 喂料褶自动关闭由液压推进将管材推向轴中心进行破碎。该设备民主要的优势在于节省大呈的分
割人工及锯口浪费 ， 节能降耗 ， 安全忘效 ， 整个系统由PLC中心控制系统控制。

GWSS-Z series Shtedde 「 is able to shred the PE, PP, PVC ppe with diameter 1200mm, the length of 3-6m pipe can be 
shredded directly wlhout cutting.如d仇e rotary speed is s邸and stable. Variety of pipes is put into the flat feeding tank. The 
tanks closed automatically and puch the pipe by hydraulic into the center axis for shredding. This shredder has小e main 
advantage of energy saving safe and efficient and the system is controlled by PLC center control system. 

型号
Model 

GWSS-Z 700 

GWSS-Z 800 

GWSS-Z 1000 

GWSS-Z 1200 
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投料口尺寸(mmJ 转子旋转亘径 主电机功率{kW) 转lJ数呈（件） 定刀数呈（件）
Feed mouH1 size Rotor Diameter Main motor power Moving knife Oty. Fixed knife Oty. 

700X700

00 
丁

I <1>600 

22-37 6/10 
I 

4 

I 800><8 37-75 6/10 4 

lOOOx700 cJ)7 00 55 -110 10/14 ， 4/6 ！ 
12ooxsoo ¢800 75-132 10/14/18 I 4/6 
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生产能力{kg/h，
Output 

500 

600 

800 

1000 

CE: 
4 

ISO 么
歹

° 

TUVRheinland 

整管决撕机
HIGH SPEED PIPE SHREDDER 

PE管初级专用破碎机 ， 适用范图<p63-630mm.
PE pipe roughing crusher, Application:<p63-630mm 

型号
Model 

GWSS-K-400 

GWSS-K-630 

设备转速(rpm)
Rotatirg speed 

800 

600 

动刀数呈
Rotary knife 

＿ 

4 or 6 

8 or 10 

． ． 

IVIMA 

适合管径
Applicable pipe diameter 

qi63-400mm 

qi63-630mm 
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清洗回收系列
WASHING & RECYCLING CE: 

斤

ISO 么
` 

＠ 
TUVAheinland IVIMA 

．一一 ．．．．....叠 － 一---- - -.-呵..一···- • - -• --- -－ － － -·-. ． ．｀ -·--·-·-----·· 通一全垒全·多··

PE农地膜及滴灌带回收撕碎， 清洗，脱泥、秸杆分离及挤干生产线
AGRICULTURAL FILM SHREDDING,WASHING(DESLIMING&STRAW SEPARATION),SQUEEZING LINE (300-2000KG/H) 
_＿＿＿_- －－－ ·�一一－ 一一 一一 －－ 一 一一一 一 一 一 一一一--- － --－－ －－－-－－－--－－ －－－-－-－-三- －－－-－－－- － － -－－ －-- －--－··· 一一一一一··贮－ －－－· -－－ － － －－－－－－－一一 －一一一--－-－ － － －－--－---－ －- － － - －_＿＿＿＿ ＿-－ － －一一－－ ----一一·--一一--一一 一一-------

单轴／双轴撕碎机
singgle/double 
shaft shredder 水中搓洗脱泥

Washing for Desliming 

I 

水中搓洗及秸杆分离
Washing for straw separation 

挤水造粒一体机
Squeezer granulator 

型号
ModP引

GWMX 300 

GWMX 500 

GW砍1000

GWMX 1500 

产呈(kg/h)
C\Jt印l

300 

500 

生产功率
Power oonsumpt_ion 

To be Determk'le 

To be dete『miile

1000 

1500-2000 

整线长度{ml
Lgen9们ofline

25 

50 

65 

75 

To be dete『mine

To be determine 

Automatic 

Automatic 

Automatic 

Automatic 
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回收造粒系列
RECYCLING&PELLETIZING 

PE/PP薄膜湿料造粒线(200-1 OOOkg/h) 
WET PE/PP FILM PELLETIZING LINE 

特殊的锥形螺杆可以有效的增加螺杆的喂料及排水功能。采用电磁加热技术可以使湿薄膜快速的塑化 ， 螺筒上开有排气口 ， 可以使塑料中

的水分快速排出 ， 提雨成品粒子的质呈。螺杆 、 机筒经过特殊的裘面处理 ， 具有耐磨 ， 混炼效果好 ， 产呈志的特性。耳空排气或自然排气

口的设计 ， 能在生产过程中将水分 、 废气排除 ， 使出料更稳定 ， 粒子更密实 ， 保证了产品的优良品质。

Special conical screw could help enhance the feeding function and drainage function effectivetf. We adopt electromagnetic heating 

tecnology i7 this machine and � can help wet films rapidly plasticized. There are one air ou甘et on the bar「el and this help moisture 

discharge to improve the pellets' quality The surface c:i the screw and barrel have been specially treated so that the screw and 

barrel are wea1able. Th句have very good wear properties印d mixing effect and the production capacity is high. The extruder has the 
r

vacuum vented design which can exhaust the vapo『or gas du ing the production so that the cut区t are more stable and the pelle!S 
are more uniform. 

． ． 
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4 

CC ISO 么广
歹 TUVRhein1and

型号 螺杆直径

Model Screw dia(mm) 

220/150 220/150 
-厂 l

250/180 250/180 

220/150 食2 2201150•2 

250/180·2 250/180"2 

． ． 

VIMA 

j' 

螺杆长度 电机功率 生产能力

Screw lengtn(mm) Motor l)O\"Jer(k.w) Ou!put(kglh) 

3300 90/110 350-450

4000 132/160 500-600

3300 90/110 600-800

4000 132/160 800�1000 

■ www.ivimatech.com







回收造粒系列
RECYCLING&PELLETIZING 

挤干压实机
SQUEEZING COMPACTOR 

挤干机可以立即做到立即挤干物料。本机配备转动的嫘杆以及特制的齿轮箱 ． 可以使薄膜破碎料快速挤干脱水。便于操作 ， 干燥效果能
达到92%-95%。

The Squeezer drying machine can dry the film flake immediately, Equipped with rotating screw, special reductio, gear box, which could 
dewater and dry the film flakes. Easy to operate, drying effect can reach to 92%-95% 

型号 电机功率(kw) 璞杆嘿筒柲质 螺杆直径 产物含水呈 适用物料
Medel Moler Power Material of Screw and Barrel Screw diameter Final m cisll.1「e of product Appied material 

1:：：：
0

2

: 

l'1 

尸GWJG 300 1 45# steel 二 300mm 5-8%

主pp

PE wet fi吓

GWJG 380 45# steel 380mm 5-8% PE wet film 

． ． 
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CE: 
4 
ISO 么

多
＠ TUVRheinland VIMA 

挤水造粒一体机
SQUEEZER GRANULATOR 

该设各用于薄膜 、 编织袋 、 吨包袋 、 尼龙等软性塑料的脱水干燥 ， 机器配各先进的璞杆挤压设备 ， 挤干效率忘达95％以上。同时可与塑
料洁洗造粒线直连使用， 产呈稳定忘效 ， 全程自动化。

This machine is usd for squeezng and pre- pelletizing PP/PE fi丘 ， woven bags, ta, b勾s, Nylon etc. It's的uipped w曲advanced screw 
extrusio n system, squeezing eff忙iency could reach 95%. Also can work in accordance with washing and pellefizing line with stable 
capacity and whole process automatia,. 

L
型号 尸咖功率1应）

品终含水呈（％）
Model n motor powe· Moi哎ure

GWJQ 300 55 3-5 300 

GWJQ 500 90 3-5 500 

GWJQ 800 132 3-5 800 

■ www.vimatech.com
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